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inform you that your samples are satisfactory ,we’d like to order

four of the items. 317.If the quality is up to our expectation, we shall

send further orders in the near future. 318.We find both price and

quality of your products satisfactory to our clients and are pleased to

give you an order for the items on this sheet. 319.We should be glad

if you would accept our order for coffee whose number is No. 3003.

320.We’d like to place an order with you for 1000 cases each of

No.77 and 100 at 5$ and 6$ per Case FOB Shanghai respctively答案

：我方很高兴通知贵方，你们的样品我方很满意，我方想订

购此中的4个样品。 如果质量能够符合我方要求的话，我方

将会在不久的将来继续向贵方订货！我方用户对贵方的产品

的价格和质量均很满意，现向你们的订购下在这张纸上的产

品。如果贵方能够接受我方购买编号为3003号咖啡的订单的

话，我方会感到很高兴的。我方想向贵方订购编号为77和100

，价格分别为每箱上海离岸价5美元和6美元的商品各1000箱
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